
ZÁPIS 

 
o průběhu 2. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany konaného dne 26.3.2009     

v sále Kulturního domu v Zakřanech 

 

Starosta obce p. Marek zahájil 2. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany v roce 2009 v 17.00 

hodin a přivítal přítomné občany i členy zastupitelstva. 

 

Přítomni:  Marek, Rudolf, Ing. Karbaš, Ing. Novák, Koza, Syrový, Veverka 

Omluveni:   

 

1. Technický bod 

Starosta obce jako předsedající oznámil, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na 

úřední desce Obecního úřadu, v místním rozhlase i TKR od 18.3.2009 do 26.3.2009. Dále 

oznámil, že je přítomno  7  členů zastupitelstva obce a zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Zapisovatelem byl ustanoven p. Veverka. Dále starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy 

na ověřovatele zápisu o průběhu jednání. Navrženi byli pan Syrový a pan Rudolf.   

O návrhu bylo hlasováno. 

 

 

USNESENÍ č.1 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 2. zasedání v roce 

2009  pana Syrového a pana Rudolf. 

 

Pro  7  členů,  proti  0  zdržel se  0 

 

Potom starosta přednesl návrh programu zasedání, který byl členy zastupitelstva schválen. 

 

 

USNESENÍ č.2 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje tento program 2. zasedání. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Kontrola úkolů 

3. Zpráva o hospodaření  

4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 

  - návrh změny Územního plánu č. II 

  - dohoda s OSA o provozu TKR 

  - výběr dodavatele pro zařízení CZECH Point 

  - opatření v účtování příspěvkových organizací 

5. Různé 

6. Diskuze 

7. Závěr  

   

Pro  7  členů,  proti   0   zdržel se   0 

 



 

2. Kontrola úkolů   
 

Z minulého zasedání nebyly žádné úkoly.    

 

3. Zpráva o hospodaření  

 

Zprávu o hospodaření za měsíce leden a únor 2009 přečetl předseda finančního výboru     Ing. 

Novák. Ke zprávě nebyly připomínky a je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 

 

 

USNESENÍ č. 3 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o hospodaření za leden a únor 2009  bez 

připomínek.  

 

Pro  7   členů,  proti  0  zdržel se   0  

 

4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 

 

 

NÁVRH ZMĚNY ÚZEMNÍHO PLÁNU 

 

Starosta obce seznámil přítomné  se zprávou o projednání návrhu zadání změny č.II územního 

plánu obce Zakřany. Návrh byl vyvěšen na úřední tabuli od 10.2.2009 do 13.3.2009.  Jedná se 

o následující změny.  

 

-  Z1 převedení ploch pro bydlení z rezervy do funkčního využití plochy pro bydlení  

-  Z2 návrh dopravní plochy – 4 garáže u bytového domu v ulici Nové domky 

-  Z3 návrh chodníku mezi obcí Zakřany a městem Zbýšov (na Rovinách) 

-  Z4 návrh plochy občanské vybavenosti u křižovatky silnice I/23 (Výsek) 

-  Z5 návrh plochy pro výrobu el. energie (fotovoltaická elektrárna Dlouhé u Zbýšova) 

 

 

 

USNESENÍ č. 4 
 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje zadání změny č.II Územního plánu obce Zakřany. 

 

Pro   7   členů  proti 0  zdržel se   0 

 

DOHODA S OSA O POPLATCÍCH ZA PROVOZ TKR 

 

 

Jedná se o dohodu o spolupráci v období do uzavření hromadné licenční smlouvy mezi obcí 

Zakřany a OSA Praha.  OSA navrhuje do doby uzavření nové licenční smlouvy postupovat 

podle poslední smlouvy ze dne 21. ledna 2008, jejíž platnost skončila 30.6.2008 s tím, že po 

uzavření nové smlouvy se rozdíl mezi původní a novou autorskou odměnou bude zpětně 

doplácet. Vzhledem k již schválenému rozpočtu obce i současné ekonomické krizi obec 

Zakřany navrhuje neuzavírat dohodu ve které nejsou jasně stanovené  poplatky ať současné  



nebo budoucí. Protože jsme si  však vědomi své povinnosti, navrhujeme hradit autorské 

poplatky, dle návrhu OSA, podle původní smlouvy, až do doby uzavření nové, ale bez 

zpětného dorovnávání, jehož výše v době uzavírání dohody není známa. 

 

 

USNESENÍ č. 5 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje dohodu o spolupráci s OSA beze změn tak jak byla navržena. 

 

 Pro  7  členů  proti   0 zdržel se   0 

 

 

 

VÝBĚR DODAVATELE  CZECH  Point 

 

V souvislosti s vybavením pracoviště CZECH Point jsme vyzvali 3 firmy k zaslání cenové 

nabídky.  Cenové nabídky vč. DPH jsou následující:    

 

Organizační kancelář Znojmo 84.530,- Kč  

Foral Jiří Babice u Rosic   83.625,- Kč 

Nomex s.r.o. Rosice  82.879,- Kč 

 

Po projednání a zhodnocení všech nabídek byla vybrána firma Nomex s.r.o, a to nejen 

z důvodu nižší cenové nabídky, ale i z důvodu rychlého a levného servisu, který pro naši obec 

i okolní obce několik roků kvalitně a spolehlivě zajišťuje. 

 

 

USNESENÍ č.  6 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje za dodavatele vybavení pracoviště CZECH Point firmu 

NOMEX s.r.o. Rosice. 

 

Pro  7  členů  proti  0  zdržel se  0 

 

 

OPATŘENÍ  V  ÚČTOVÁNÍ  PŘÍSPĚVKOVÝCH  ORGANIZACÍ  OBCE 

 

Starosta přítomné seznámil s návrhem opatření v účtování příspěvkových organizací obce – 

Základní školy a Mateřské školy od 1.4.2009 do doby zpracování a přijetí dodatků ke 

zřizovacím listinám.  

 

 

USNESENÍ č. 7 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje navrhované opatření v účtování příspěvkových organizací obce 

s platností od 1.4.2009 do doby zpracování dodatků ke zřizovacím listinám, nebo nových 

zřizovacích listin. 

 

Pro  7  členů  proti  0  zdržel se  0  

            



 

5. Různé 

 

 

SCHVÁLENÍ HOSPODÁŘSKÉHO VÝSLEDKU  ZA ROK 2008 

 

Ředitelka Základní školy a ředitelka Mateřské školy nás požádaly o schválení hospodářského 

výsledku našich příspěvkových Základní a Mateřské školy. Hospodářský výsledek ZŠ byl 

173,12 Kč  a ředitelka ZŠ ho navrhuje využít na tvorbu rezervního fondu, hospodářský 

výsledek Mateřské školy je 2.783,18 Kč a ředitelka MŠ ho navrhuje rozdělit takto: 25%  

(700,- Kč) do fondu odměn a 75% ( 2.083,18 Kč ) do rezervního fondu.    

 

 

USNESENÍ č. 8 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozdělení hospodářského výsledku MŠ a ZŠ tak jak bylo 

navrženo. 

 

Pro   7   členů  proti   0 zdržel se   0 

 

 

6. Diskuse 

P. Kotačka – dotaz na zahájení stavby chodníku -  chodník se bude budovat až po schválení 

v územním plánu a získání dotací.   P. Syrový seznámil s odpracovanými hodinami na hřišti.  

p. Čermák – je třeba opravit cestu ke Slavíkovým a jak je to s výstavbou fotbalového hřiště? 

P. Marek - nejdříve musíme opravit všechny místní komunikace v obci.  P. Rudolf vysvětlil, 

že jsme na výstavbu hřiště žádali o dotace ČEZ, ale naše žádost nebyla schválena. Pí. Chatrná 

– špatný televizní signál. P.Marek – v nejbližších dnech se bude provádět rekonstrukce II. 

části rozvodů TKR. 

 

 

 

Zasedání ukončil starosta obce  p. Marek  v 18.00    hodin. 

 

 

 

 

Zapsal:   Veverka     Ověřovatelé:    Rudolf 

 

 

 

 

         Syrový   

    

 

 

 

 

 

 


